
Protokbi Nr XIIIl07 
sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe odbytej w dniu 7 grudnia 2007 r. 

w sali Gminnego OSrodka Kulhrry w Miejscu Piastowym. 

Sesjq XI11 otworzyl o godz. 9 i prowadzil obrady Przewodniczgy Rady Wiktor Skwara. 
Przewodniczqcy Rady przywital radnych oraz zaproszonych goSci. 

W sesji uczestniczyli: 

Marek Klara - W6jt Gminy 
Staniskawa Gawlik - Z- ca W6jta Gminy 
Radni - wedtug listy obecnoici 
Soktysi - wedlug listy obecnoici 
Malgorzata Kochan - Skarbnik Gminy 
Krzysztof Mercik - Sekretarz Gminy 
Zaproszeni goScie: 
Malgorzata Stanisz-Krupa - Dyrektor Zespoku Szk6I Publicznych w Miejscu Piastowym 
Krzysztof Roman - Nauczyciel Zespoku Szkol Publicznych w Miejscu Piastowym 
Piotr Perszewski - Dyrektor Spolecmego G i a z j u m  w Targowiskach r Marta Michalowicz-Kubal -Nauczyciel Spolecmego Gimnazjum w Targowiskach 
Monika Michalczyk - Nauczyciel Spolecmego Gimnazjum w Rogach 
Gmpa uczni6w z klas gimnazjalnych z terenu Gminy Miejsce Piastowe uczestniczgych 
w realizacji programu ,,Kuinia talent6w3'. 
Kilku mieszkahc6w z miejscowoici Miejsce Piastowe. 

Listy obecnoici w zakqczeniu. 

Na podstawie listy obecnoSci Przewodniczqcy Rady stwierdzil prawomocnoif obrad. 
Stan Rady wynosil 11 radnych. Na sesjq stawili siq rbwniez wybrani w wyborach uzupetniajqcych 2 
radni elekci. Nieobecni radni: Andrzej Wilga i Janusz Kosztyla. 

Przewodniczqcy Rady udzielil glosu przedstawicielce Gminnej Komisji Wyborczej 
w Miejscu Piastowym pani Teresie Leszek. kt6ra poinformowala, ze w dniu 18 listopada 2007 r. 
w wyborach uzupelniajgych zostali wybrani nowi radni do Rady Gminy Miejsce Piastowe: 
w okqgu wyborczym nr 2 w Targowiskach pan Piotr Mercik oraz w okrqgu wyborczym nr 6 
w Rogach pan Jerzy Bogdan Wdowiarz. Nastqpnie wreczyka stosowne zaiwiadczenia o wyborze 
i zloiyla iyczenia nowym radnym. 

Przewodniczqcy Rady po odczytaniu porzqdku obrad zawnioskowai mianq w punkcie 5 
przez wprowadzenie dw6ch dodatkowych podpunktow: 

- ppkt 8 podjqcie uchwaky w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczgej dzidalnodci W6jta Gminy 
Miejsce Piastowe, 

- ppkt 9 podjqcie uchwaiy w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli 
problemowej. 

Wynik gkosowania zmian do porzqdku obrad: 11 glos6w - za, 0 - przeciw. 0 - wstrzymujqcych. 
Nastqnie poddak pod giosowanie caly porzqdek obrad. Za porzqdkiern obrad glosowaio 
11 radnych, gkos6wprzeciwnych ani wstrzymujqcych nie stwierdzono. 

Na sekretarza obrad wybrano radnego Staniskawa Lorenca. Wynik giosowania: 10 gkodw - 
za, 0 - przeciw, 1 - wstrzymujqcy. 

Porzadek obrad ~rzedstawiai sie nasteouiaco: 
1. Przyjqcie protokoku z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
2. Zlozenie Slubowania przez now0 wybranych radnych. 
3.  Sprawozdanie z dziakalnobci W6jta za okres miqdzy sesjami. 



, . 

. . 

-: 4. kprawozdanie z realizacji uchwal ~ a d y  Gminy i Zarzqdrc~i h 4 t a  (;niin!. 
5. Rozpatrzenie projektbw uchwal oraz podjqcie uchwal \\ spra\vdch: 

11 zmiany uchwdy w sprawie powolania stalych Komisli RaJ! Ci~iiiny Miejsce Piastowe 
oraz ustalenia ich sklad6w osobowych, 

2lzmiany uchwdy w sprawie, powotania dorainc; komisji pod nazkvq .,Komisja 
Inwentaryzacyjna" Rady Grniny Miejsce Piastowe oraz uslalenia jej skladu. 

3/ zmiany budietu Gminy na 2007 rok, 
: 41 przyjqcia rocznego planu potrzeb w zakresie wykoliy\\ania prac spolcc~nic uitecznych 

na.rok 2008 w Gminie Miejsce Piastowe, 
51 zatwierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej p r t  Sarnocizicln)m r'l~hlic/ngm Gminnym 

Zakladzie Opieki Zdrowotnej w Miejscu Piastowynl, 
61 wyraienia zgody na nabycie nieruch6moSci grunto\\g na utasnoil' (;inill Miejsce 

Piastowe, 
7/ nabycia nieruchomo8ci, , 

81 rozpatrzenia skargi dotyczqcej dzialalnolci Wojta (irniny Pvliqjsce Piaslo\ve. 
91 zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli prohlenio\\clj. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

r P r z e b i e g  o b r a d :  

Ad 1 Przyjecie protokolu z popnedniej sesji. 

Radni nie zglosili uwag do protokoh z poprzednicj sesli. M' u n i k u  gloso\vania protokot 
XI1 sesji Rady Gminy zostal przyjqty. Wynik gtosoni~nia: 1C1 glosh\\ - ra. 0 -- przeciw, 1 - 
wstrzymujqcy. 

Ad 2 Zloienie hhrbowania pnez now0 wybranych radn? ch. 

. , , , 
~. 

,. , : Przewodnicqcy Rady ,zwrocil' sig do wszystkicli ohccn)cli na sali o ponstanie , i odczytal rotg Slubowania. Po odczytaniu roty now0 wyhruni nrdni: l'iotr Mercili i Jerzy Wdowiarz 
; zlozyli Slubowanie. 

, 

' , 
~izewkdniczqc~ Rady o r k  W6jt zlotyli nowym iadiym iycreliia sukccsh\\ i o\\;oc~icj pracy. 

W zwiqzku ze zlozeniem przez radnych elektow Si ubo\\ anla 11crb:i racin) ch hlorqcych udziat 
w sesji zwigkszyia sig do 13 radnych. 

Ad 3 Sprawozdanie z dzialalnos'ci W6jta za okres mipdr? scsjami. 
, 

1 Wojt Marek Klara przedstawil siiawozdanie'za obres n, irdzy sesjanii: 
Na wstgpie przywital uczni6w z klas gimnazjalnych, kttil.zy przyhyli ne XIII scsjq Rady Gminy, 
w ramach realizacji programu ,,Kuinia talentow" jaki jest rc;lli/il\vang nil lerenie Glniny Miejsce 
Piastowe. 
Svrawv ogdlne: 

,~ 'P  W S&ie Rejonowym w ~roSnie  zapadl juz wyroh \ \  sprawie ro~ l ic~e l i  kanalizacyjnych 
z pow6dztwa mieszkanc6w Widacza i Targowisk wotrec Gmin?.  M'yrok I instancji 7 dnia 31 - 
paidziemika br. wraz z uzasadnieniem jest dostgpng u I lr/qtlzic (;riiin\ Micjsce Piastowe. 
W zwi@u z tym, ze nie zgadzamy siq z pewnq czesciq wyroku datyczqca delinicji przylqcza. 
Zostala sporzqdzona apelacja i sprawa bgdzie miala dalsza, kontyn~taciq L\ S:\drie I 1  instancji. 

, P Wniosek w sprawie odnowy wsi Widacz zostil odrruc(~nq u\\agi Ira to. zc LV poprzednim 
okresie byta ju i  realizowana odnowa wsi Giowienka, a kryteril~nl rego nic iiopusx~uio. Wniosek 
w sprawie odnowy wsi Widacz zostanie ponownie zloiony \\ no\rym okresie programowania jako 

~. pienvszy wniosek z naszej Gminy. 



> W okresie miqdzy sesjami odbylo sig 5 zebran wiejskich z czego 2 byty nieprawomocne. 
Zebrania odbyky sig w Niznej tqce, w Miejscu Piastowym. w tqzanach. w Widaczu i w Gtowience. 
W tq niedzielq odbgdzie sig zebranie wiejskie w Zalesiu. Na zebraniach wiejskich mieszkancy 
przedloiyli sprawy, kt6re ich nurtujsl, tak jak w Miejscu Piastowym gdzie zebranie by10 
nieprawomocne, ale burzliwym elementem byla sprawa lokalizacji nadajnika sieci telefonii 
kom6rkowej. 
Surawy nospodarcze: 
> Na terenie gminy w tych miejscach, gdzie wystgpujq zawieje Snieine zostaty ustawione siatki 

zaporowe. 
> Zostal rozstrzygnigty przetarg na odlniezanie dr6g na terenie Gminy Miejsce Piastowe. Po 
rozstrzygnigciu przetargu odbyko siq spotkanie z osobami, kt6re bgdq zajmowak sig odinieianiem 
drbg, gdzie zostaky ustalone nowe zasady. Osoby te nie bgdqczekaC na telefoniczne powiadamianie 
o koniecmoSci odSnieiania, lecz bgdq kierowak sig zdrowym rozs&iem i doSwiadczeniem, kiedy 
odinieiak naleiy. 
> Tnvajqprace przy regulacji odcinka rzeki Lubatdwka w miejscowoSci Giowienka. 
> Nadal tnvajqprace remontowe w szkokach przy punktach doiywiania dzieci. Dodatkowe zakupy 
czekajq nas w Glowience i w Miejscu Piastowym. Po dodatkowe Srodki bgdziemy wystgpowak 
r6wniez w przyszlym roku, poniewai tych prac z zapleczem kuchennym jest bardzo duio na terenie 

c p i n y .  Punkty doiywiania w szkolach sq dobrze odbierane zmdwno przez personel szkolny, jak 
1 przez dzieci ze wzglgdu na polepszajqce sic warunki. 
> Kontynuowane sqprace przy Swietlicy w Miejscu Piastowym. 
> W nastqpnym tygodniu powinny rozpoczq6 sig prace przy sanitariatach w Domu Ludowym 
w Zalesiu. 
> Tnvajq prace przygotowawcze, kt6re majq na celu adaptacjq lokalu Swietlicy w Rogach na 
potrzeby ,.Centrum Ksztalcenia na odlegkoSt na Terenach Wiejskich". W chwili obecnej budowany 
jest tam podjazd. 
k Wczoraj powinno zaczqk dziakac ogwietlenie Swiqteczne na rondzie w Miejscu Piastowym ale 
z przyczyn technicznych od nas niezalehych nie zostalo wtqczone Ipijany kierowca wjechat 
samochodem w slup oiwietleniowyl. Podejmiemy dzialania aby usterka zostala naprawiona 
i oiwietlenie Swiqecme zostako wbaczone. 
> W chwili obecnej tnva d ~ g a  akcja tzw. ,,Smieciowa". Do mieszkancdw ktorzy nie zawarli 
umdw na wywoz nieczystoSci zostaty wyslane ponowne upomnienia. Jezeli umowy nadal nie 
zostanq zawarte, to zostanqwydane decyzje administracyjne. 
> Tnvajq rozmowy z Miejskim Przedsigbiorstwem Gospodarki Komunalnej w KroSnie. kt6re 
domaga sig radykalnej podwyzki opkaty za Srnieci. Stawka jakqproponujq to 3.20 21. /netto/. Mimo 
prowadzonych rozm6w nie ma moiliwoSci obniienia tej stawki. 
> Wystgpujq problemy z budowq wodociqgu w Rogach. Jest to inwestycja planowana w kt6rej 
bqdq uczestniczyk i partycypowak w kosztach Gmina Iwonicz Zdrbj, Gmina Dukla oraz MPGK. 
Obecne mapy na podstawie kt6rych wykonywano projekty zdezaktualizowaly sic. W zwiqzku z tym 
zachodzi koniecznoSC uaktualnienia map. 
> Wczoraj odbyla sig pienvsza tura rozm6w z Rzeszowskim Zakladem Energetycznym. 
W rozmowach tych wystgpujq rdwniez gminy powiatu kroSnieliskiego przeciwko stanowisku 
Zaldadu Energetycznego. Sprzeciw samorzqd6w jest d o 3  powazny. bo proponowana podwyika 
jest radykalna wraz ze zmianq sposobu rozliczenia. Proponowana jest r6wniei zmiana obliczania 
oplat za konsenvacjg oSwietlenia ulicznego. Do tej pory placiliSmy 37% ad kosztdw zu2ycia energii 
oSwietlenia ulicznego. W chwili obecnej proponujq 8 zi. ad kaidej lampy, czyli jeSli w naszej 
gminie jest 800 lamp, to powoduje wzrost z kwoty 45 tys.zt. na kwotc 90 tys.zl. 
> Miakem przyjemnoik goSciC przedstawicieli furn zainteresowanych inwestycjq w formie 
sklep6w wielkopowierzchniowych na terenie Gminy Miejsce Piastowe. Na spotkaniu om6wione 
zostaty kwestie zwiqzane z dodatkowymi inwestycjami na terenie naszej gminy w zwiqzku 
z wejiciem tych podmiot6w. 
S~rawv oswiatowe: 
k Obecnie montowane sq systemy monitoringu w 2 szkotach, na kt6re otrzyrnaliSmy dotacjq, sqto 
Zespbk SzkB Publicznych w Miejscu Piastowym oraz Szkota w Rogach. Jest nadzieja, i e  system 
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monitoringu pozwoli utrzyrnaC bezpieczenstwo i porzqdek w szkolach. W przyszlym roku w m-cu 
kwietniu jest nastqpny termin skkadania wnioskow i na pewno zkozyrny dla pozostalych placbwek, 
by nasze szkoly byly zabezpieczone. 
h Dodatkowo pozyskaliSmy 6 tys.zl. na zakup lektur szkolnych do bibliotek. 
h Wczoraj zostaka podpisana umowa z PEFRON-em na kwotq 102 tys.zk. na realizacjq programu 
.,Uczen na wsi". Jest to program pilotaiowy, ktorego celem jest dofinansowanie ksztakcenia osob 
niepehosprawnych mieszkajqcych na wsi. W ramach tego samego programu chcieliSmy zakupiC 
autobus dostosowany do potrzeb os6b niepehosprawnych, ale pozytywnie zostako rozpatrzonych 
20% wnioskdw, ze wzglqdu na ogra~czone Srodki finansowe. Jest nadzieja ze w przyszlym roku 
Srodki zostanqzwiqkszone i zakup tego typu samochodu zostanie uealizowany. 
h JesteSmy w posiadaniu wynik6w I etapu konkursow szkolnych. Liderem w tej dziedzinie jest 
Spoleczne Gimnazjum w Rogach - 13 uczniow, Gimnazjum Publiczne w Miejscu Piastowym - 4 
ucznidw, jeili chodzi o Szkoky Podstawowe to w Miejscu Piastowym - 1 kwalifikacja do konkurdw 
przedmiotowych, w Rogach - 2, we Wrocance - 1. w Gkowience - 1. 
> Co do sl&by zdrowia, to 27.1 1.2007 r. odbyko siq posiedzenie Rady Spoiecznej SPG ZOZ 
w Miejscu Piastowym. Rada Spoieczna wyrazila zgodq na zakup samochodu dla potrzeb SPG ZOZ 
w Miejscu Piastowym. Zostak rowniez uchwalony nowy regulamin Rady Spokecznej SPG ZOZ. 
kt61y bqdzie przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, jak r6wniez przedstawione zostaly inwestycje 
zaplanowane na 2008 rok tj. dokodczenie remontu w OZ w Miejscu Piastowym poprzez 
przeniesienie gabinetu ginekologicznego do pomieszczed po gabinecie stomatologicznym, 
dokodczenie remontu w OZ w Giowience, budowa OZ w tqzanach oraz otworzenie nowego OZ 
w Zalesiu, poniewai udalo siq pozyskaC pomieszczenia na ten oSrodek w szkole podstawowej. 
Sprawy inne: 
h W dniu 11.1 1.2007 I. na terenie Gminy Mieisce Piastowe odbyh sie powiatowe obchody Dnia - - . &  

NiepodlegkoSci. 
P W dniu 23.1 1.2007 r. na temie soiectwa Widacz odbyiy siq manewry straiackie. 
b W  dniu 10.12.2007 r. W6jt bqdzie uczestniczyk w spotkaniu Podkarpackiego Stowarzyszenia 
Samorzqdddw Terytorialnych w ~wilczy. Tematem tego spotkania miedzy innymi bqdq inwestycje 
drogowe i tutaj szykuje siq burzliwa dyskusja Burmistrz6w i Wojt6w z racji tego. Le wiqkszoSC 
Srodk6w z Regionalnego Programu Operacyjnego bqlzie przeznaczona na drogi wojew6dzkie. Na 
nastqpnej sesji W6jt poinformuje radnych o przebiegu spotkania. 

Radny Jacek Dobrzariski m o c i i  siq z pytaniem w sprawie monitoringu - po ile kamer 
bqdzie montowanych w poszczeg6lnych szkdach. 

r Z-ca W6jta poinformowah - w Zespole Szk6k Publicznych w Miejscu Piastowym bqdzie 16 
kamer natomiast w Szkole w Rogach 14. 

Radny Ireneusz Maskyk zwr6cik siq z pytaniem - ile w gminie Miejsce Piastowe jest 
gospodarstw, ktore nie majq spisanych um6w za wyw6z Smieci oraz jaki jest efekt tych upomnieli 
wysianych przez Wojta. 

W6jt poinformowal - ponad 300 nowych um6w zostako zawartych w okresie, kiedy 
przystapiliimy do akcji tzw. ,,Smieciowej". Pozostalo jeszcze drugie tyle um6w do zawarcia. Jest to 
dosyC trudny temat z racji tego, ze po kazdej partii wysylanych wezwari. do Urzqdu przychodzi 
bardzo wielu mieszkaric6w. kt6rzy twierdzrt. ze nie posiadajq Smieci i te dyskusje z mieszkaricami 
sq dosyC tmdne i burzliwe. Ale jest taki wym6g ustawowy i naleiy postqpowaC zgodnie 
z prawern. Ta akcja jest kkopotliwa, ale jest jednak dobrze postrzegana przez wiqkszq czqSC 
spoleczedstwa z racji tego, ze coraz wiqcej os6b piaci za Smieci. A gdy wiqcej os6b bqizie pkaciko, 
to konsekwencjq tego, bqdzie obnizenie stawki za Smieci. W Gminie Miejsce Piastowe 
w niekt61ych miejscach pojawiky siq dodatkowe pojemniki na Smieci segregowane. W przyszlym 
roku bqdziemy czynili starania o pozyskanie nowych Srodkow z Wojew6dzkiego Funduszu 
Ochrony ~rodowiska i Gospodarki Wodnej na ten cel, by promowaC segregacje Smieci, jak r6wniez 



vlprowadziC typowq segregacjg w placowkach szkolnych i uczyC spoleczenstwo od najmlodszych 
lat dbania o Srodowisko. 

Radny Piotr Jureczko powiedzial, co nastgpuje - ,,Panic Przewodniczqcy, Panie Wojcie, 
Szanowni GoScie, ja chcialbym zapytat pana Wojta, bo w swoim sprawozdaniu powiedzial. ze 
zloiyt apelacjg od wyroku w sprawie kanalizacji. Chcialem zapytaC. czy byla to decyzja organu 
wykonawczego Gminy Miejsce Piastowe. czy byta r6wniez konsultowana z organem 
uchwalodawczym". 

Wdjt wyiainit - byla to jego decyzja, bo zgodnie z prawem moze podejmowad tego typu 
decyq'e, i to on reprezentuje Gmine Miejsce Piastowe. 

Radny Piotr Jureczko kontynuujqc swojq wypowiedi - ,.To teraz mam takie pytanie panie 
Wojcie. ile Gmina zyska jezeli panska apelacja zostanie uwzglgdniona a ile Gmina jeszcze bgdzie 
musiaka oddac dodatkowo pieniqikow jezeli apelacja bgdzie odrzucona. Uwazam, ze symulacjg 
kosztow pan powinien mieC. bo ja od samego poczqtku jeszcze za pana Zajdla zawsze zqdalem tej 
symulacji i nigdy sig nie moglem doczekat. I chcialbym to wiedzied na dzien dzisiejszy, czy jezeli 
wygramy, to ile na tym zyskamy a jezeli przegramy. to ile na tym stracimy. Dzigkujq" 

Wojt wyjaSni1 - sprawa dotyczy kanalizacji i sposobu rozliczania. Na wyrok Sqdu nie tylko 

r czekalo kilkudziesigciu mieszkancbw, lecz cake spoleczenstwo, bowiem wyroki sapowe okreSlajq 
w sposob ostateczny rozliczenia wzajemnych relacji migdzy w i n %  a mieszkahcami. I tu nie chodzi 
o kilka tysigcy zlotych, tylko tu chodzi o zasady. Chcemy ostatecznie zamknq6 sprawg kanalizacji 
i rozliczyC sig ze wszystkimi mieszkancami w sposob zgodny z prawem. Pan radny Jureczko zna tq 
odpowiedi, ale pewne pytania majq charakter populistyczny i to by10 jedno z nich pod publikg. Tu 
panie radny Jureczko chodzi o ideg, budowaliimy wspblnie kanalizacjg i chcemy ja wspolnie 
rozliczyt i nie moze by6 odstgpstw dla pewnej grupy mieszkancbw. Wszyscy muszq by6 rozliczeni 
w ten Sam sposob. 

Radny Piotr Jureczko powiedzial, co nastgpuje - ,,Panic Przewodniczqcy, Wysoka Rado, 
Szanowni GoScie. panie Wojcie wypraszam sobie. ieby na takim forum w obecnoSci tylu os6b pan 
mowil, ze ja coS robig pod publikg. Bo w odpowiednim punkcie. to ja wypunktujg pana co pan robi 
pod publikg i jak sig pan bawi w moim odczuciu za nasze pieniqdze". 

W tym miejscu Przewodniczqcy Rady przypomnial radnemu Jureczko, ze dyskusja dotyczy 
sprawozdania Wojta za okres migdzy sesjami. 

c W6jt stwierdzil - sprawg kanalizacji trzeba wreszcie zakonczyt i mieC jasne kryterium, 
ktore pozwoli rozliczyd ostatecznie kanalizacjg na jednakowych zasadach obowiqzujqcych 
wszystkich mieszkanc6w gminy. 

Ad 4 Sprawozdanie z realiacji uchwa1 Rady Gminy i Zanqdzen W6jta Gminy. 

Sekretarz Gminy Krzysztof Mercik odczytal sprawozdanie z realizacji uchwal podjgtych na 
XI sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe oraz informacjg o Zarzqdzeniach Wojta Gminy wydanych 
w okresie od 6 listopada do 28 listopada 2007 roku. Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu. 

Przewodniczqcy Rady oglosit 5 minutowq przenve w obradach. Po przenvie wznowiono obrady 
realizujqc dalsze punk@ porzqdku obrad. 

Ad 5 Podejmowanie uchwal: 

Na sesjg Rady Gminy przybyi radny Janusz Kosztyh - stan Rady 14. 

I )  Podjecie uchwaly w sprawie zmiony uchwaly w sprowie powoiania stolych Komisji Rody 
G w n y  Miejsce Piostowe oraz ustolenio ich skiado'w osobowych. 



Uzupelnienie skladu Komisii Rewiwinei uo zt- mandatu przez pana Aleksandra Mercika: 

I 
Radny Ryszard Lenik zglosil kandydatur~ radnej Marii Glazer - radna wyrazila zgodq. 

Z uwagi na to, ze nie zgloszono wiqcej kandydat6w radny Piotr Wqgrzyn zglosil wniosek 
o zamkniqcie listy. \' wyniku glosowania wniosek zostal przyjqty : 13 glos6w - za, 0 - przeciw, 
1 - wstrzymujqcy. 

Radny Piotr Jureczko powiedzial, co nastqpuje - ,.Panic Przewodniczqcy, Wysoka Rado, 
Szanowni GoScie, chcialbym wyraziC swoj sprzeciw przeciwko kandydaturze pani Marii Glazar 
i odpowiednio go uzasadnik. Mialem tq sprawq poruszyc w innym punkcie ale tak siq zlozylo, ze 
jestem skkonny, to przedstawik i powiedziek. ze jestem przeciwny tej kandydaturze. a dlaczego jui 
mtrwiq. Wysoka Rado pani Maria Glazar". 

W tyrn miejscu radna Maria Glazer nvrdcifa uwage, ze jej nazwisko brzmi ,,Glazer ", a nie 
,, Glazar ". 

Radny Piotr Jureczko kontynuujqc swojq wypowiedi - .,W prasie og6lnokrajowej - ja moze 
zbyt nie czytam tej lokalnej tylko krajowq- a tam bylo tak, jak powiedzialern. Jeszcze raz zwracam 
honor. Uzasadnian~ to tym, ze nasza pani radna jest jui w 3 komisjach. Uwaiam, i e  powinno siq 
dawaC szansq aby wszyscy radni uczestniczyli. Uwaiam. i e  nawet pan radny nowy - przepraszam 
jeszcze nazwiska nie pamiqtam z kampanii wyborczej ze spotkania sobie przypominam. ze jest 
dyrektorem banku - osobiicie bym go widzial w Komisji Rewizyjnej, bo nam bankowca naprawdq 
potrzeba do kontroli finansdw. I uwazam. ze ta kandydatura by byla najlepsza, bo tam by, zlot6wka 
byla ogl$ana kilkanaicie razy zanim by, byla wydana. Szanowni palistwo, to co mnie boli. 

W tyrn miejscu Przewodniczqcy Rudy zwrdcit w a g e  radnemu Jureczko, ze Rada Gminy ma 
~rzupetnii. sktady osobowe do 4 komisji Przystqpiliimy dopier0 do uzupetniania sktadu osobowego 
pierwszej komisji, wiec w tyrn momencie ,, rozdzieranie szat " nad kandydat~rra jest zbyf pochopne. 

Radny Piotr Jureczko kontynuujqc swojq wypowiedi - ,,Panic Przewodniczqcy 
8 paidziernika odbylo siq posiedzenie Komisji, o ile dobrze pamietarn Budzetowo-Gospodarczej. 
Komisja Budzetowo-Gospodarcza liczy 5 os6b. W tym dniu. sprawdzilem to w dokumentach, 
komisja spotkala sie w skladzie 2-osobowym - pan radny Kosztyla i pani radna z Rog6w. W moim 
odczuciu, nie jestem prawnikiem. posiedzenie komisji bylo nieprawomocne. Osoby te pobraly 
dietq. Uwaiam, ze tq dietq winny zwr6cid. z naleinymi odsetkami. 

W tyrn miejscu Przewodniczqcy Rady ponownie zwrdcit w a g e  radnemu Jureczko, ze 
obecnie realizowany jest punkf porzqdku obrad obejmujqcy wybory czlonkdw do komiQi stalych 
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Rady Gminy. 

Radny Piotr Jureczko kontynuujqc swojq wypowiedi - ,,I fakt M r y  odkrylem. 
dyskwalifikuje tq paniq do Komisji Rewizyjnej - bqdq glosowal przeciw. Dziqkuje". 

Radna Maria Glazer wyjainila - Komisja Budietowo-Gospodarcza skladala siq z 4 os6b. 
poniewai wygasl mandat radnego czlonka komisji Aleksandra Mercika. Komisja mogla obradowak 
w skladzie 2 osobowym, co zostalo sprawdzone. 

Poddano pod glosowanie kandydaturq radnej Marii Glazer. W wyniku glosowania na 
czlonka Komisji Rewizyjnej zostala wybrana radna Maria Glazer 112 glos6w - za, 1 - przeciw, 1 - 
wstrzymujqcyl. 

Uzuuelnienie skladu Komisii Budzetowo-Gosuodarczei vo zlozeniu mandatu urzez Dana 
AAksandra Mercika: 

Radna Maria Glazer zglosila kandydaturq radnego Jerzego Wdowiarza - radny wyrazil zgodq. 

Radny Piotr Jureczko powiedzial co nastqpuje - ,,Panic Przewodniczqcy, Wysoka Rado. 
Szanowni GoScie, zglaszam kandydature pana Kazimierza Urbaniaka. Uzasadnienie tej 
kandydatury, to najlepiej by przedstawil pan Wojt. Bo kandydatura pana Kazimierza Urbaniaka 



byla juz zgiaszana na poczqtku naszej kadencji ale nie zostala poparta i na iamach prasy lokalnej 
pan Wojt by1 wielce rozzalony. Dlatego chciatbym zobaczyt jak Wysoka Rada podejdzie do tej 
kandydatury. OsobiScie uwazam, ze jest fachowiec, zna siq na rzeczy. miaiem przyjemnoS6 
uczestniczyt w posiedzeniach komisji z panem Kazimierzem, i naprawdq ma wiedzq, i tq wiedzq 
nalezaioby wykorzystat jak najlepiej. Chociaz nie we wszystkim siq zgadzamy, ale siq szanujemy. 
Dziqkujq". 

Radny Kazimierz Urbaniak nie wyrazii zgody na kandydowanie do Komisji Budtetowo- 
Gospodarczej. 

Wojt ustosunkowujqc siq do wypowiedzi radnego Piotra Jureczko stwierdzil - na poczqtku 
kadencji. o czym pan Jureczko wspomnial. kiedy ksztaftowaiy siq sklady komisji nie bylo wSrdd 
nas pana Jerzego Wdowiarza. Sam pan Jureczko nieco wczeiniej wspomnial o jego kompetencjacb. 
Jako dyrektor kroSnienskiego oddzialu BGZ w sposob znakomity nadaje siq na Przewodniczqcego 
Komisji Budzetowo-Gospodarczej, co nie umniejsza kompetencjom pana radnego Kazimierza 
Urbaniaka. 

Z uwagi na to. ze nie zgloszono wiqcej kandydatdw radny Ryszard Lenik zgiosii wniosek 
'f o zarnkniqcie listy. W wyniku giosowania wniosek zostal jednogioSnie przyjqty 114 glosbw - zd.  

I 
Poddano pod glosowanie kandydaturq radnego Jerzego Wdowiarza. W wyniku giosowania 

na Przewodniczqcego Komisji Budietowo-Gospodarczej zostal wybrany Jerzy Wdowiarz 113 
gios6w - za. 0 - przeciw, 1 - wstrzymujqcyl. 

Radna Maria Glazer zloiyia rezygnacjq z funkcji czionka Komisji Budzetowo-Gospodarczej 
w zwi+ z tym, ze zostala powolana na czionka Kornisji Rewizyjnej. Na swoje miejsce zgiosila 
kandydatuq radnego Piotra Mercika - radny wyrazil zgodq. I 

Radny Marek Bajger zglosil wniosek o zamkniqcie listy. W wyniku glosowania wniosek 
zostal jednoglosnie przyjqty 114 glosow - zd.  

Poddano pod gbsowanie kandydaturq radnego Piotra Mercika. W wyniku giosowania na 
czlonka Komisji Budzetowo-Gospodarczej zostal wybrany radny Piotr Mercik 113 glosow - za, 0 - 
przeciw, 1 - wstrzymujqcyl. 

Uzupelnienie skladu Komisii Statutowei PO zloieniu mandatu przez pania Stanislawe Uliasz: 

Radny Ryszard Lenik zglosil kandydaturq radnego Piotra Jureczko. 

Radny Piotr Jureczko powiedziai, co nastqpuje - ,.Panic Przewodniczqcy, Wysoka Rado, 
Smowni GoScie, dziqkujq za zgloszenie mojej kandydatury, ale nie wyrazam zgody. Uzasadnienie 
- na poczqtku kadencji mdwiiem, i e  nasze prawo miejscowe jest niezgodne z obowipjqcym 
prawem. I do tej pory nic sic nie stalo. Z nadmiam obowiqzkdw i zaangazowania w czasie pelnienia 
funkcji soltysa i radnego nie miaiem czasu aby we& Wysokq Rade do usunigia naruszenia 
prawa, a nastqny krok skierowanie sprawy do Wojewddzkiego Sqdu Administracyjnego. I bqdq to 
czynik. I dlatego byloby mi Wysoka Rado niezrqcznie uczestniczyt w tej komisji, bo mdj ggls bylby 
lekcewazony. Uwaiam, ze racja jest po mojej stronie. ale bqdq to musial udowodnit. Bqdzie mnie 
to kosztowalo, wniesienie sprawy 300 zl.. bo znajqc updr i arogancjq, to na pewno Rada postqi tak. 
jak postqpila z Widaczem. Dziqkujq". 

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, co nastqpuje - panie radny Jureczko rzuca pan oskarzenia 
e wiem czym poparte. Ja mySlq, ze tutaj jest jakieS nieporozumienie z pana strony, bo jako 

czlonek komisji miaiby pan doskonala okazjq, aby kwestionowane przez pana rozwiqzania, ktdre 
ewentualnie znajdujq siq w tym statucie miet mozliwoSt zmienit. Przyznam. ze dziwi mnie pana 
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decyzja w tym akurat wzglgdzie, ze jako czlonek Rady stara siq pan zdatwiaC sprawy przed Sqdem, 
zamiast w normalnym trybie. jako jej czlonek wybrany pelnoprawnie. 

Wojt w odniesieniu do wystqpienia radnego Piotra Jureczko stwierdzil - Komisja Statutowa 
jest najlepszq komisjq do tego, aby przedstawiad swoje pamysly i lobbowad za tego typu 
rozwiapmiami. Myilg, ze tu jest niepotrzebne obraianie sip na Radg i rzucanie tego typu oskarzeri, 
bo Rada pracuje, jako cia10 kolegialne. Jezeli tutaj slowa niezbyt przyjemne rzuca pan 
w kiemnku Rady, to rzuca je takie na siebie, bo pracujecie w skladzie 15 radnych. Natomiast jezeli 
pan tak regularnie. bo przypominam, i e  tak rowniez bylo na poczqtku kadencji, odmawia zasiadania 
w jakiejkolwiek komisji, w zwiqku z powyzszym proszq nie liczyd innym radnym w ilu komisjach 
pracujq 

Przewodniczqcy Rady przypomnial radnemu Piotrowi Jureczko, ze jest czlonkiem Rady nie 
zasiadajqym w zadnej ze stalych komisji Rady Gminy, jak rowniei nie pelni funkcji sohysa 
w swojej miejscowoici. Dodal, ze teraz jest mozliwoiC aby jednak radny Jureczko m6gl udzieliC sig 
i rozpoczq5 pracg przynajmniej w tej jednej komisji stalej Rady Gminy. 

Radny Piotr Jureczko powiedzial, co nastwuje - ,,Panic Przewodniczqcy, Wysoka Rado, 

f Szanowni GoScie, to i e  nie jestem w iadnej komisji wcale nie Swiadczy, i e  nie pracujq na rzecz 
samorzqlu. Sq dokumenty, moina sprawdzid. Ze swoich notatek bylem przeszlo na 10 
posiedzeniach komisji. OSwiadczam tutaj, ze dalej pomimo tego, ze nie jestem w komisji w miarc 
mozliwoSci i swojego czasu bgdg uczestniczyl. Powiem wigcej, szkoda ze nie ma tutaj kolegi 
radnego pana Andrzeja Wilgi, bo zaproponowalbym jego kandydaturg. Bo to by gming nic nie 
kosztowalo; ze on by byl w komisji. Bo to, ze ja bgg, to trzeba bgdzie mi placid dietg. Migdzy 
innymi dlatego, tez wyraiam swoj protest, bo pieniqki wydajemy na takie pewne rzeczy, co do 
ktorych: ja mam wqtpliwodci. Dlatego jeszcze raz mowig, ze nie wyraiam zgody ale oiwiadczam, 

. , I ,; . . , :ze na pewno bedq nadal uczestniczyl. Mialbym tylko proSbg zebym by1 sumiennie. rzetelnie 
informowany o posiedzeniach komisji. A nie tak, ze ja dostajg informacjq na piimie, ze komisja 
bgdzie we wtorek o godz.13". 

Wfym miejscu Przewodniczqcy Radyprzypomnial radnemu Jureczko, ze to o czym mdwi nie 
wchodzi w zakres punktu, ktdiy jest obecnie realizowany. DodaL i e  ewentualne m a g i  nale j 
zglaszai. w punkcie 6 porzqdlnr obrad. 

Radny Piotr Jureczko kontynuujqc swojq wypowiedi - ,,Ja przychodzg na komisjg we 
wtorek na godz.13, a uzyskujg informacjg, i e  posiedzenie komisji odbylo sig o godz.10. Ja 
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stracilem czas i kto mi to zrekompensuje. To jest powaine traktowanie?" 

Przewodniczqcy Rady zwrdcil mag<,  ze skoro radny Jureczko nie jest czlonkiem komisji, to 
nie przysttrguje mu dieta i nikt rego nie mekompensuje. 

Radny Piotr Jureczko kontynuujqc swojq wypowiedi - ,,Koszty transportu ponioslem". 
Ponownie Przewodniczqcy Rady zwrdcil mag<,  ze koszty pan Jureczko ponibsl z wtasnej nie 
przymuszonej woli, a nie z obowiqzku. 

Radny Piotr Jureczko kontynuujqc swojq wypowiedi - ,,Ale chcq uczestniczyC w tym". 
Przewodniczqcy Rady zwrdcil sic do radnego, by wyrazil zgode nu kandydowanie do przynajmniej 
jednej komisji, jeili chce uczestnicqk. 

Radny Piotr Jureczko kontynuujqc swojq wypowiedi - ,,Na pewno nie w Komisji 
Statutowej. Sqd zadecyduje kto mial racjg. Ale przez rok czasu zeby nic nie bylo robione w tym 
temacie, to dla mnie jest to bardzo dziwne. Dzigkujg". 

Radny Janusz Kosztyla zglosil kandydaturg radnego Piotra Mercika - radny wyrazil zgodq. 

Z uwagi na to, ze nie zgloszono wigcej kandydatow radny Jacek Dobrzahki zglosil wniosek 
o zamkniecie listy. W wyniku glosowania wniosek zostai jednogloinie przyjgty 1/14 glosow - zaf. 




































